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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, gazdaságfejlesztési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Lezárult-e már a Mesterséges Intelligencia Stratégia 
felülvizsgálatának szakmai egyeztetése?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Korábban több kérdésben fordultam a kormányhoz hazánk Mesterséges Intelligencia Stratégiájában
kitűzött  célok  kapcsán.  Dr.  Fónagy János államtitkár  úr  legutóbbi  válaszában kifejtette,  hogy a
kitűzött célindikátorok, valamint az állampolgárokat közvetlenül érintő célkitűzések meghatározása
az  akkor  legfrissebbnek  tekinthető  statisztikai  jelentések  alapján  történt.  Ugyanakkor  a  gyors
technológiai fejlődés, valamint az alkalmazások terjedésével kapcsolatos bővülő tapasztalatok miatt
a  Stratégiát  élő  dokumentumként  kell  kezelni,  és  időnként  felül  kell  vizsgálni.  Államtitkár  úr
válaszában elmondta azt is, hogy a legutóbbi felülvizsgálat következtetéseiből levonható tanulságok
szakmai egyeztetései jelenleg is folyamatban vannak.

Miután válaszát több mint két hónapja küldte meg részemre, kérdezem:

• Lezárult-e már az említett szakmai egyeztetés?
• Kik vesznek/vettek részt ebben a folyamatban?
• Amennyiben lezárult, milyen következtetéseket vontak le az egyeztetések végeztével?
• Amennyiben nem, mikor tervezik annak lezárását?

 

Megtisztelő válaszát köszönöm!

Budapest, 2023. április 25.
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